

tion, but I feel persuaded that they will now engage your early attention; and you may rely on my cordial concurrence in all measures which have for their object the general welfare of the Province, and the happiness of His Majesty's Canadian subjects.

The Speech referred.

Mr. Blanchet moved, seconded by Mr. Boissonnault, That a Committee of seven Members be appointed to prepare and Report, with all convenient speed, the draught of an Address in answer to the Speech of His Excellency the Administrator of the Government delivered this day to both Houses of the Provincial Parliament.

Mr. Cuvillier moved in amendment, seconded by Mr. Caron, to strike out all the words after "That" and substitute the following: "His Excellency's Speech delivered this day to both Houses of the Provincial Parliament, be referred to a Committee of the whole House to morrow."

The House divided on the Question of Amendment:

Yeas, 8

Nays, 17

So it passed in the Negative.

The Question being then put on the main Motion, it was agreed to unanimously, and

Resolved, Accordingly.

Ordered, That Mr. Blanchet, Mr. Neilson, Mr. Viger, Mr. Solicitor General, Mr. Duval, Mr. Bourdages, and Mr. Young, do compose the said Committee.

Ordered, That His Excellency's Speech be referred to the said Committee.

On Motion of Mr. Bourdages, seconded by Mr. Samson,

Committee of Privileges.

Ordered, That a Committee of Privileges be appointed.

And a Committee of Privileges was appointed, to consist of Mr. Bourdages, Mr. Cuvillier, Mr. Duval, Mr. Neilson, Mr. Solicitor General, Mr. Peck, and Mr. Tremain, and all the Members of the House who attend, and they are to take into consideration all such matters as shall or may come in question touching Privileges, and to report their proceedings with their opinions thereon to the House, from time to time, and the Committee are to have power to send for Persons, Papers and Records for their information, and if any thing shall come in question touching the matter of Privilege of any Member, he is to withdraw during the time the matter is in debate.

Committee on Grievances.

Ordered, That the Grand Committee for Grievances do sit every Monday in the afternoon in the House.

Committee on Courts of Justice.

Ordered, That the Grand Committee for Courts of Justice do sit every Tuesday in the afternoon in the House.

Committee on Agriculture and Commerce.

Ordered, That the Grand Committee on Agriculture and Commerce, do sit every Wednesday, in the afternoon, in the House.

On motion of Mr. Bourdages, seconded by Mr. Caron,

Committee of Good Correspondence.

Resolved, That a Committee of Five Members be appointed to keep up a good Correspondence between the two Houses of the Legislature, and to report their proceedings from time to time, with power to send for Persons, Papers and Records for their information.

Ordered, That Mr. Bourdages, Mr. Freileigh, Mr. Viger, Mr. Cuvillier, and Mr. Borgia, do compose the said Committee.

Resolved, That the said Resolution be communicated by Message to the Legislative Council.

Ordered,

vous-aviez prises en délibérations; mais je suis persuadé qu'elles engageront actuellement de bonne heure votre attention; et vous pouvez compter sur ma concurrence cordiale dans toutes mesures, qui ont pour objet le bien-être général de la Province et le bonheur des sujets Canadiens de Sa Majesté.

La Harangue référée.

Mr. Blanchet a proposé, secondé par Mr. Boissonnault, qu'un comité de sept membres soit nommé pour préparer et faire rapport, avec toute la diligence convenable, d'un projet d'Adresse en réponse à la Harangue de Son Excellence l'Administrateur du Gouvernement délivrée ce jour aux deux Chambres du Parlement Provincial.

Mr. Cuvillier a proposé en amendement, secondé par Mr. Caron, que tous les mots après "que" soient retranchés, et les suivans substitués, "la Harangue de Son Excellence délivrée ce jour aux deux Chambres du Parlement Provincial soit référée à un Comité de toute la Chambre demain."

La Chambre s'est divisée sur la question d'amendement.

Pour 8

Contre 17

Ainsi elle a passée dans la négative.

La question ayant été alors mise sur la motion principale, elle a été accordée unanimement, et

Résolu, en conséquence.

Ordonné, Que Mr. Blanchet, Mr. Neilson, Mr. Viger, Mr. le Solliciteur Général, Mr. Duval, Mr. Bourdages et Mr. Young composent le dit Comité.

Ordonné, Que la harangue de Son Excellence soit référée au dit Comité.

Sur motion de Mr. Bourdages, secondé par Mr. Samson,

Ordonné, Qu'il soit nommé un Comité de Privileges.

Comité de Privileges.

Et il a été nommé un Comité de Privileges, composé de Mr. Bourdages, Mr. Cuvillier, Mr. Duval, Mr. Neilson, Mr. le Solliciteur Général, Mr. Peck et Mr. Tremain, et de tous les membres de la Chambre qui voudront y assister; et il prendra en considération tous les objets qui viendront ou pourront venir en question concernant les privileges, et il fera rapport à la Chambre de tems à autre de ses procédés et de son opinion sur iceux, et le dit Comité aura pouvoir d'envoyer querir personnes, papiers et records pour son information, et s'il vient quelque chose qui concerne le privilege d'aucun membre, il se retirera durant le tems que l'objet sera en débat.

Ordonné, Que le grand Comité pour les Grievs siège tous les Lundis après midi dans la Chambre.

Comité de Grievs.

Ordonné, Que le grand Comité pour les Cours de Justice siège tous les Mardis après midi dans la Chambre.

Comité sur les Cours de Justice.

Ordonné, Que le grand Comité pour l'Agriculture et le Commerce siège tous les Mercredis après midi dans la Chambre.

Comité sur l'Agriculture et le Commerce.

Sur motion de Mr. Bourdages, secondé par Mr. Caron,

Résolu, Qu'il soit nommé un Comité de cinq membres pour entretenir une bonne correspondance entre les deux Chambres de la Législature, et pour faire rapport de ses procédés de tems à autre, avec pouvoir d'envoyer querir personnes, papiers et records, pour son information.

Comité de bonne correspondance.

Ordonné, Que Mr. Bourdages, Mr. Freileigh, Mr. Viger, Mr. Cuvillier et Mr. Borgia composent le dit Comité.

Résolu, Que la dite résolution soit communiquée par message au Conseil Législatif.

Ordonné,